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XLIII Sesja w dniu 22 września 2021  
Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr 43/2021 

Obrady rozpoczęto 22 września 2021 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11.27 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył XLIII sesję - online. Odczytał listę obecności. 
Radni potwierdzili swoją obecność online w systemie Microsoft Teams oraz poprzez 
potwierdzenie obecności w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. 
Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o uzupełnienie porządku obrad o nw. 
projekty uchwał:  

1. w sprawie zmiany Uchwały Nr 697/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z 

dnia 22 grudnia 2020 r. zmienionej Uchwałą Nr 818/XXXIX/2021 Rady Miejskiej w 

Piasecznie z dnia 16 czerwca 2021 r. 
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2. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego 

3. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości pomiędzy Gminą 
a Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Sp. z o.o. 

4. w sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej 
nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 48/7 obr. 20 m. 
Piaseczno. 

5. w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno zabudowanej 
nieruchomości położonej w obr. 20 m. Piaseczno przy ul. Sierakowskiego. 

6. w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części 
działek oznaczonych nr 14/60 i 14/63, obr. 17, m. Piaseczno, położonych przy ul. 
Wojska Polskiego. 

7. w sprawie zmiany uchwały Nr 558/XXVI/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
17 czerwca 2020 r. w sprawie utworzenia Systemu Miejskich Parkingów Płatnych 
zlokalizowanych na terenach stanowiących własność Gminy Piaseczno 
niebędących drogami publicznymi oraz ustalenia zasad i sposobu pobierania 
opłat za korzystanie z tych parkingów, zmienionej uchwałą nr 625/XXIX/2020 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 września 2020 r. 

głosowanie w sprawie zmian w porządku obrad: 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany Uchwały 
Nr 697/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 grudnia 2020 r. 
zmienionej Uchwałą Nr 818/XXXIX/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 czerwca 2021 r. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie zmiany 
Uchwały NR 697/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 grudnia 2020 r. 
zmienionej Uchwałą 818/XXXIX/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 czerwca 2021 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
projekt umieszczony w pkt 6.2 porządku obrad. 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
dla Województwa Mazowieckiego 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
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Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
projekt umieszczony w pkt 6.3 porządku obrad. 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości pomiędzy Gminą a Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji 
w Piasecznie Sp. z o.o. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie wyrażenia 
zgody na zamianę nieruchomości pomiędzy Gminą a Przedsiębiorstwem 
Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Sp. z o.o. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
projekt umieszczony w pkt 6.8 porządku obrad. 
 
4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno 
prawa własności niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka 
ewidencyjna nr 48/7 obr. 20 m. Piaseczno. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad w sprawie nabycia przez 
Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako 
działka ewidencyjna nr 48/7 obr. 20 m. Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
projekt umieszczony w pkt 6.9 porządku obrad. 
 
5) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz 
Gminy Piaseczno zabudowanej nieruchomości położonej w obr. 20 m. Piaseczno 
przy ul. Sierakowskiego. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad w sprawie odpłatnego nabycia 
na rzecz Gminy Piaseczno zabudowanej nieruchomości położonej w obr. 20 m. 
Piaseczno przy ul. Sierakowskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
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Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
projekt umieszczony w pkt 6.10 porządku obrad. 
 
6) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie 
w trybie bezprzetargowym części działek oznaczonych nr 14/60 i 14/63, obr. 17, 
m. Piaseczno, położonych przy ul. Wojska Polskiego. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie wyrażenia 
zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek oznaczonych nr 14/60 
i 14/63, obr. 17, m. Piaseczno, położonych przy ul. Wojska Polskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
projekt umieszczony w pkt 6.11 porządku obrad. 
 
7) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały Nr 
558/XXVI/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 17 czerwca 2020 r. w sprawie 
utworzenia Systemu Miejskich Parkingów Płatnych zlokalizowanych na terenach 
stanowiących własność Gminy Piaseczno niebędących drogami publicznymi oraz 
ustalenia zasad i sposobu pobierania opłat za korzystanie z tych parkingów, 
zmienionej uchwałą nr 625/XXIX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
września 2020 r. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie zmiany 
uchwały Nr 558/XXVI/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 17 czerwca 2020 r. w 
sprawie utworzenia Systemu Miejskich Parkingów Płatnych zlokalizowanych na 
terenach stanowiących własność Gminy Piaseczno niebędących drogami 
publicznymi oraz ustalenia zasad i sposobu pobierania opłat za korzystanie z tych 
parkingów, zmienionej uchwałą nr 625/XXIX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 września 2020 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
projekt umieszczony w pkt 6.16 porządku obrad. 
 
2. Przyjęcie protokołu z XLII/2021 sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
- nie wpłynęły uwagi do projektu protokołu 
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Głosowano nad przyjęciem protokołu XLII/2021 sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Protokół przyjęto. 
 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

Daniel Putkiewicz przedstawił działania Burmistrza gminy za ostatni okres 
sprawozdawczy: 

 W dniu 1 września rozpoczął się rok szkolny. Dzieci i młodzież wróciły do nauki 

w trybie stacjonarnym, tylko pojedyncze klasy przebywają na kwarantannie.  

 Od dnia 09.09.2021 rozpoczęły się zebrania wiejskie, w celu dokonania wyboru 

Sołtysów i Rad Sołeckich, które będą funkcjonować na terenie sołectw gminy 

Piaseczno. Zebrania przebiegają sprawnie, biorą w nich udział Zastępcy 

Burmistrza Pani Hanna Kułakowska-Michalak i Pan Robert Widz. Burmistrz 

podziękował wszystkim, którzy angażują się w sprawy lokalne i podkreślił, że nie 

łatwa to była kadencja. 

 W dniach 13-15 września 2021 roku w Centrum Edukacyjno-Multimedialnym 

odbyły się spotkania eksperckie poświęcone przyszłości śródmieścia Piaseczna. 

Pod okiem doświadczonych urbanistów urzędnicy i radni pracowali nad wizją 

zagospodarowania centrum Piaseczna. Naszym zadaniem jest dbanie o miasto 

dziś, ale też myślenie o jego przyszłości. Dzisiejsze decyzje, wpłyną na wygląd 

i funkcjonalność miasta przez następne kilka, kilkanaście a nawet kilkadziesiąt lat 

– podkreślił Burmistrz Daniel Putkiewicz. 

 W ostatnich tygodniach zmienia się organizacja ruchu w centrum Piaseczna. 

Konsekwentnie rozszerzamy Strefę Płatnego Parkowania o kolejne ulice. 

W najbliższych tygodniach zostaną również uruchomione Miejskie Parkingi Płatne 

(MPP). Zmiany zostały opóźnione o rok z powodu panującej pandemii.  

 W dniu 20 września 2021 r. w Piotrkowie Trybunalskim zostało otwarte pilotażowe 

centrum nauki w ramach inicjatywy „Strefa Odkrywania, Wyobraźni i Aktywności – 

SOWA,  projekt z inicjatywy Centrum Nauki Kopernik. Podczas spotkania minister 

edukacji i nauki Przemysław Czarnek ogłosił wyniki naboru do inicjatywy na lata 

2021-2023. Na liście zakwalifikowanych znalazła się Biblioteka Publiczna 

w Piasecznie. 

 Nadleśnictwo Chojnów w dniu 14.09.2021 r. zorganizowało spotkanie edukacyjne 

pt.” Las w lesie… zagospodarowanie zasobami leśnymi w trwałej 

i zrównoważonej gospodarce leśnej Nadleśnictwa Chojnów”. W spotkaniu 
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uczestniczyli przedstawiciele Urzędu oraz Radni Rady Miejskiej jak również 

aktywiści z Alarmu dla Klimatu Piaseczno. Leśnicy wyjaśnili jak widzą swoją 

pracę, konfrontując planowane działania z oczekiwaniami aktywistów. Burmistrz 

podkreślił, że spotkanie było owocne i ma wrażenie, że zaczęliśmy 

wypracowywać kompromis.  

 Rozstrzygnięto przetarg na remont Poniatówki, która nie tylko odzyska dawny 

blask, ale również otworzy swoje wnętrza dla mieszkańców i turystów. 

W odnowionej Poniatówce swoją siedzibę będzie miała filia Muzeum Piaseczna, 

zaplanowano również kawiarnię, latem goście będą mogli korzystać 

z zewnętrznego tarasu. 

 W miesiącu wrześniu odbyły się następujące imprezy weekendowe, dnia:  

5 września 2021 roku piknik sołecki dla mieszkańców Kamionki i Bobrowca. 

12 września 2021 roku się XVI Jarmark Piaseczyński – Smaki Dziedzictwa. 

18 września 2021 roku  6. Festiwal Pięknej Książki w Piasecznie.  

 W dniu 21.09.2021 odbyły się Uroczystości pogrzebowe ŚP. Henryka Janickiego 

– Burmistrza Gminy Piaseczno w latach 1990-1994. Był pierwszym włodarzem 

Piaseczno w III RP. Przez lata pracował w biurze projektowym w Warszawie, jako 

architekt. Wiedza i pomysły inżyniera Janickiego przekonały większość radnych, 

(bo wtedy rada wybierała burmistrza), pokonał 12 rywali. Wybrany na stanowisko 

w dniu 11 czerwca 1990 r. Henryk Janicki przetrwał całą kadencję, co 

w rodzącym się w Polsce samorządzie, było rzadkim przypadkiem.  

To za jego kadencji w Zalesiu Dolnym powstała stacja uzdatniania wody. 

Burmistrz podkreślił, że warto byłoby na terenie Urzędu uhonorować ważne 

postacie dla historii Miasta.  

4. Sprawozdanie przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej 
sesji. 

Piotr Obłoza, przedstawił sprawozdanie z działań przewodniczącego Rady Miejskiej 
za okres między sesjami od 25.08.2021r. - 22.09.2021 r. 

 01.09.2021 – Udział w obchodach 82 Rocznicy Września 1939 uroczystości przy 

Kwaterze wojennej na cmentarzu parafialnym 

 03.09.2021 – Udział w otwarciu skweru przy klubie kultury w Józefosławiu 

 05.09.2021 – Wiceprzewodniczący Michał Rosa uczestniczył w pikniku sołectw 

Kamionka i Bobrowiec 

 07.09.2021- Wiceprzewodniczący Michał Rosa uczestniczył w zebraniu wiejskim 

wsi Kamionka  

 09.09.2021 - Wiceprzewodniczący Michał Rosa spotkał się seniorami z Klubu Seniora w 

Gołkowie. 

 10 - 12.09.2021 Turniej koszykówki w SP5 

 11.09.2021 Dzień sportu na wrotkowisku na Stadionie Miejskim, XIII bieg Frog 

Race oraz Piknik w Henrykowie-Uroczu 

 13 - 15.09.2021 Radni uczestniczyli w Warsztatach na temat wizji wygładu 

śródmieścia Piaseczna 
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 17.09.2021-  82 Rocznica Agresji Sowieckiej na Polskę, Pomnik Katyński, 

uroczystości na Cmentarzu Parafialnym w Piasecznie, XV GOMS w wieloboju 

lekkoatletycznym na stadionie miejskim 

 21.09.2021 Udział w pogrzebie śp. Henryka Janickiego Burmistrza Gminy 

Piaseczno kadencji 1990-1994 

 Wiceprzewodniczący Michał Rosa współpracował z Młodzieżową Radą Gminy 

Piaseczno brał udział w pracach komisji wyborczej 

 Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział w spotkaniach, 

konsultacjach zespołu historycznego oraz we wtorkowych posiedzeniach 

kierownictwa (online) 

 Sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej  

 Bieżąca praca w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, kontakty 

z mieszkańcami  

 Współpraca z Biurem Rady Miejskiej   

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw. 
 
- brak zgłoszeń 

6. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 22.12.2020 r. 

Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła 
autopoprawki do uchwały. 
 
 
Wydatki 
bieżące 

      
    KWOTA ROZDZIAŁ  PARAGRAF WYDZIAŁ UZASADNIENIE 

+200 000 90095 §4270 IT 

 
Zwiększa się wydatki o kwotę 200 000 zł w 
rozdziale 90095 na zakupie usług 
remontowanych związanych z konserwacją 
rowów odwodnieniowych, eksploatacją 
studzienek, kanałów, wpustów ulicznych celem 
podpisania aneksu do umowy na realizacje 
robót w poszerzonym zakresie w związku z 
niekorzystnymi zjawiskami pogodowymi i 
koniecznością wykonania doraźnych robót 
konserwacyjnych w trybie awaryjnym. 
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Zadania 
inwestycyjne 
- zał.2 

  
    KWOTA ROZDZIAŁ  PARAGRAF WYDZIAŁ Nazwa zadania ; UZASADNIENIE 

-60 000 80101 §6050 INW 

ZADANIE: Szkoła w Julianowie wraz z 
zagospodarowaniem terenu.                                                                                                          
UZASADNIENIE: W związku z koniecznością 
wykonania dodatkowego zakresu dokumentacji 
projektowej i przesunięcie terminu realizacji 
umowy, wnioskuje się o zmniejszenie  środków 
w roku 2021 i przeniesienie ich na rok 2022. 

+2 603 000 60016 §6050 IDR 

ZADANIE: Ulica 11 Listopada w Piasecznie                                                                                                 
UZASADNIENIE: Na ww. zadanie w roku 2021 
przeznaczono kwotę w wysokości  3 154 909 zł. 
Jest to kwota niewystarczająca na wykonanie 
niniejszej inwestycji. W chwili obecnej, w 
wyniku otwarcia ofert na ogłoszone 
postępowanie przetargowe zachodzi 
konieczność zwiększenia środków na rok 2021 
o kwotę 2 603 000 zł, celem podpisania umowy 
z Wykonawcą robót oraz wykonaniem robót 
dodatkowych na przedmiotowym zadaniu.    

  
   

 
Fundusz 
sołecki - 
zał.4    

 

     Na wniosek Sołectwa miejscowości Henryków Urocze przesuwa się wydatki w 
wysokości 800 zł w ramach funduszu sołeckiego z zadania "Zakup niezbędnych 
materiałów i sprzętów do utrzymania porządku na placu gminnym." na zadanie 
"Pokrycie kosztów korzystania z mediów (prąd, woda) w Parku Uroczym oraz 
zakup materiałów.". 
Zmienia się jednostkę realizującą zadanie "Plac zabaw dla dzieci w Wólce 
Kozodawskiej. Konserwacja i zakup wyposażenia na plac zabaw oraz skate-parku, 
oraz nasadzenie drzew." w ramach funduszu sołeckiego miejscowości Wólka 
Kozodawska z Wydziału Utrzymania Terenów Publicznych na Gminny Ośrodek 
Sportu i Rekreacji w związku z realizowaniem zadań związanych z obiektami 
sportowymi w ramach kultury fizycznej, jednocześnie zmieniając klasyfikację 
dotyczącą zakupu usług pozostałych z rozdziału 90004 i 90095 na rozdział 92601 
(36 000 zł). 
Na wniosek Sołectwa miejscowości Wólka Kozodawska zmniejsza się wydatki na 
zadaniach w ramach funduszu sołeckiego: "Remont dróg w tym odwodnienie." (4 
000 zł) oraz "Utrzymanie ładu i porządku w miejscowości oraz zakup małej 
architektury." (6 000 zł), zwiększa się wydatki na zadaniu "Plac zabaw dla dzieci 
w Wólce Kozodawskiej. Konserwacja i zakup wyposażenia na plac zabaw oraz 
skate-parku, oraz nasadzenie drzew." (6 040 zł) oraz wprowadza się nowe 
zadanie "Defibrylator w Wólce Kozodawskiej" (3 960 zł). 
Jednocześnie na wniosek Wydziału Utrzymania Infrastruktury i Transportu 
Publicznego przesuwa się wydatki w wysokości 2 000 zł na zadaniu w ramach 
funduszu sołeckiego miejscowości Wólka Kozodawska: "Remont dróg w tym 
odwodnienie." z zakupu usług pozostałych na zakup usług remontowych. 
- opinie komisji: 
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Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię 
komisji i Rady Oświatowej dot. projektów z pkt. 6.1 dla zadań z zakresu oświaty oraz 
dot. projektu z pkt. 6.15 
Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię 
komisji z zakresu sportu i rekreacji ujętych w projektach z pkt. 6.1, 6.4 – przed 
autopoprawkami. 
Katarzyna Krzyszkowska - Sut Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji 
przedstawiła pozytywną opinię komisji dot. projektów z pkt. 6.1  
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną 
opinię komisji dot. projektów z pkt. 6.1 - 6.3, 6.5 - 6.10 
Głosowano: w sprawie zmiany Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej 

w Piasecznie z dnia 22.12.2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (17) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 

Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-

Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 

Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 

NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

Uchwała podjęta. 

 

2) W sprawie zmiany Uchwały Nr 697/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z 

dnia 22 grudnia 2020 r. zmienionej Uchwałą Nr 818/XXXIX/2021 Rady Miejskiej 

w Piasecznie z dnia 16 czerwca 2021 r. 

Dorota Kulig z Referatu Polityki Mobilności i Transportu zreferowała projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Finansów 
i Inwestycji. 
Głosowano: w sprawie zmiany Uchwały Nr 697/XXXIII/2020 Rady Miejskiej 
w Piasecznie z dnia 22 grudnia 2020 r. zmienionej Uchwałą Nr 818/XXXIX/2021 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 czerwca 2021 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 

Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 

Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Paweł Poncyljusz 

NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

Uchwała podjęta. 

 

3) W sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego 

Dorota Kulig z Referatu Polityki Mobilności i Transportu zreferowała projekt uchwały, 
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z zaznaczeniem, że § 2 zmiany dotyczą WPF na lata 2021-2037.  

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Finansów 

i Inwestycji. 

Głosowano: w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Mazowieckiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 

Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 

Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 

Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

Uchwała podjęta jednogłośnie.  

 

4) W sprawie zmiany Uchwały nr 695/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z 

dnia 22.12.2020 r. z późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2021-2037. 

Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła 

autopoprawki Burmistrza wynikające z wcześniejszej uchwały budżetowej. 

Głosowano: w sprawie zmiany Uchwały nr 695/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 22.12.2020 r. z późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2021-2037. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
5) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno nieruchomości, 
położonej w miejscowości Złotokłos gm. Piaseczno przy ul. Świerkowej 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały. 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji dot. projektów z pkt 6.5 - 6.6, 6.8 – 6.13 
Piotr Sędziak Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną 
opinię komisji dot. projektów z pkt 6.5 - 6.11   
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Finansów 
i Inwestycji. 
Głosowano: w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno 
nieruchomości, położonej w miejscowości Złotokłos gm. Piaseczno przy 
ul. Świerkowej.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
6) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w miejscowości Gołków 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Głosowano: w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa 
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w miejscowości 
Gołków. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
7) W sprawie wyrażenia zgody na najem w trybie bezprzetargowym części działki nr 
25/10, obręb 40, położonej w Piasecznie przy Sierakowskiego 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na najem w trybie bezprzetargowym części 
działki nr 25/10, obręb 40, położonej w Piasecznie przy Sierakowskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
8) W sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości pomiędzy Gminą a 
Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Sp. z o.o. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości pomiędzy 
Gminą a Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Sp. z o.o 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
9) W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej 
nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 48/7 obr. 20 m. Piaseczno. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały. Udzieliła 
dodatkowych informacji odnośnie projektów z pozycji 6.9-6.10. 
Działka z projektu uchwały 6.9 ma powierzchnie 987 m kw. i znajduje się przy ulicy 
Zgoda, przylega do nieruchomości stanowiącej własność gminy. Nabyciem 
przedmiotowej działki są zainteresowane różne podmioty. Nieruchomość z projektu 
uchwały 6.10 ma powierzchnię 1523 m kw. i znajduje się przy ulicy Sierakowskiego 
(obok parkingu), zabudowana - zabytkowa kamienica.  
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Burmistrz Daniel Putkiewicz podkreślił, że dzięki zakupowi obydwu działek z 
projektów uchwał 6.9-6.10 obszar od kanału Perełki, aż do ul. Warszawskiej będzie 
znajdował się w naszej gestii. Dzięki temu gmina będzie dysponowała kwartałem 
zlokalizowanym miedzy urzędem gminy, rynkiem a parkiem miejskim. Ten obszar 
może mieć istotny wpływ dla centrum miasta. Będziemy mogli nadać mu taki 
charakter, jakiego oczekują mieszkańcy np. stworzenie teatru miejskiego czy 
parkingów podziemnych, stworzenie wielu miejsc usługowych tak, aby centrum 
miasta stało się przyjazne dla mieszkańców. Burmistrz prosił radę o pozytywne 
głosowanie za przyjęciem ww. uchwał. 
Głosowano: w sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 48/7 
obr. 20 m. Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
10) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno zabudowanej 
nieruchomości położonej w obr. 20 m. Piaseczno przy ul. Sierakowskiego. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Głosowano: w sprawie odpłatnego nabycia narzecz Gminy Piaseczno zabudowanej 
nieruchomości położonej w obr. 20 m. Piaseczno przy ul. Sierakowskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
11) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części 
działek oznaczonych nr 14/60 i 14/63, obr. 17, m. Piaseczno, położonych przy 
ul. Wojska Polskiego. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym 
części działek oznaczonych nr 14/60 i 14/63, obr. 17, m. Piaseczno, położonych przy 
ul. Wojska Polskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
12) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław – część I 
Kinga Socha z Wydziału UiA, zreferowała projekt uchwały 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji dot. projektów z pkt 6.12 – 6.13 
Głosowano: w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław – część I.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Dorota Kłos, Michał Mierzwa 
Uchwała podjęta. 
 
13) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 160/VIII/2015 
z dnia 13 maja 2015 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębach ewidencyjnych Jazgarzew 
i Wólka Pęcherska PGR 
Kinga Socha z Wydziału UiA, zreferowała projekt uchwały 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie 
nr 160/VIII/2015 z dnia 13 maja 2015 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębach 
ewidencyjnych Jazgarzew i Wólka Pęcherska PGR. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław 
Uchwała podjęta. 
 
14) W sprawie skargi Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej ,,Aleja Róż 21” w 
Piasecznie na brak reakcji na zgłaszane przez Wspólnotę uwagi dotyczące remontu 
ulicy Aleja Róż. 
Bogdan Temoszczuk – z Wydziału Kontroli Wewnętrznej zreferował projekt uchwały 
Hanna Krzyżewska Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
Głosowano: w sprawie skargi Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej ,,Aleja Róż 21” 
w Piasecznie na brak reakcji na zgłaszane przez Wspólnotę uwagi dotyczące 
remontu ulicy Aleja Róż.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
15) W sprawie zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dyrektorów 
przedszkoli prowadzonych przez Gminę Piaseczno. 
Mariusz Sekuła Dyrektor CUW zreferował projekt uchwały. 
Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię 
komisji i Rady Oświatowej. 
Głosowano: w sprawie zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
i opiekuńczych dyrektorów przedszkoli prowadzonych przez Gminę Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
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Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
16) W sprawie zmiany uchwały Nr 558/XXVI/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 17 czerwca 2020 r. w sprawie utworzenia Systemu Miejskich Parkingów 
Płatnych zlokalizowanych na terenach stanowiących własność Gminy Piaseczno 
niebędących drogami publicznymi oraz ustalenia zasad i sposobu pobierania opłat za 
korzystanie z tych parkingów, zmienionej uchwałą nr 625/XXIX/2020 Rady Miejskiej 
w Piasecznie z dnia 16 września 2020 r. 
Włodzimierz Rasiński Naczelnik Wydziału IT zreferował projekt uchwały. 
Zmiany w uchwale dotyczą zmian za opłaty po godzinie 18. Na MPP podobnie jak 
w SPP za parkowanie zapłacimy w godzinach 8.00-18.00. Zmiana dotyczy też 
wprowadzenia możliwości skorzystania z nieodpłatnych 45 minut postoju również na 
miejskich parkingach płatnych. 
Burmistrz Daniel Putkiewicz uzupełnił wypowiedź Pana Włodzimierza Rasińskiego. 
Są 3 grupy docelowe osób korzystających z parkowania: 
1 - Klienci parkingów usługowych –  postój na krótki czas, możliwość skorzystania 
z nieodpłatnych 45 minut postoju na okres zakupów, załatwienia sprawy w urzędzie. 
Przewidziana jest jak największa rotacja. 
2 - Pracownicy korzystający z miejsc postojowych na czas pracy w centrum – dla 
nich również wprowadzamy opłaty, dając jednocześnie możliwości wykupienia biletu 
całodniowego, tygodniowego lub miesięcznego na MPP. Jest jednak wybór innych 
miejsc w okolicy, w promieniu 500 m od Placu Piłsudskiego, jest wciąż sporo 
bezpłatnych miejsc parkingowych. 
3 - Mieszkańcy, którzy mieszkają w sąsiedztwie SPP mogą wykupić roczny 
abonament za kwotę 120 zł, czyli 10 zł miesięcznie, Poza tym po godzinie 18.00 
zarówno w SPP, jak i na Miejskich Parkingach Płatnych (MPP) będzie można 
parkować bezpłatnie. 
Burmistrz podkreślił, że jeśli zajdzie potrzeba to na obrzeżach miasta będą 
uruchomiane nowe bezpłatne miejsca postojowe. 
Komisje nie opiniowały projektu uchwały. 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały Nr 558/XXVI/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 17 czerwca 2020 r. w sprawie utworzenia Systemu Miejskich 
Parkingów Płatnych zlokalizowanych na terenach stanowiących własność Gminy 
Piaseczno niebędących drogami publicznymi oraz ustalenia zasad i sposobu 
pobierania opłat za korzystanie z tych parkingów, zmienionej uchwałą nr 
625/XXIX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 września 2020 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
Uchwała podjęta. 
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7. Wolne wnioski. 
 
Radny Wojciech Ołdakowski uzupełnił wspomnienie o  Św. Pamięci Burmistrzu 
Henryku Janickim, to za jego czasów wybudowano Szkołę Podstawową w 
Złotokłosie, dzieci z tego terenu miały możliwość nauki w nowoczesnym budynku. 
 
Następnie głos zabrał Maciej M. przedstawiciel Mieszkańców Bobrowca 
reprezentujący Stowarzyszenie Bobrowiec. 
Odniósł się do 2 procedur planistycznych, do których przystąpiła gmina, 
nadmienił, że jako mieszkańcy Bobrowca są żywo zainteresowani 
dokończeniem tych procedur. 

1 procedura z dnia 16 września 2020 roku dot.  zmiany planu terenu 
zabudowanego wsi Bobrowiec 
2 procedura z dnia 20 stycznia 2021 dot. zmiany planu terenu rolnego 
w sąsiedztwie S7 
Poinformował, o odbytych spotkaniach z Burmistrzem Danielem Putkiewiczem 
oraz Z-cą Burmistrza Robertem Widzem, którzy zapewnili, że procedury 
traktują, jako pilne. W tej chwili obecny plan miejscowy dopuszcza zabudowę 
szeregową, gdzie w jednym module mogą powstać 2 lokale mieszkalne. W ten 
sposób powstają budynki na działkach 180 m2. Burmistrz obiecywał zamkniecie 
procedur planistycznych do końca wakacji, niestety inwestycje cały czas się 
toczą, prowadzone są wycinki drzew pod budowy.  
Pan Maciej M. przedstawił wnioski mieszkańców, które Stowarzyszenie 
omawiało na Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego: 

 Wykreślenie marginesu 10% dla minimalnej powierzchni działki 

 Zwiększenie minimalnej powierzchni działki dla zabudowy szeregowej z 350m² 
na 450m², jeśli nie do 450 m²,  to Mieszkańcy proszą o rozważenie innej 
propozycji powyżej 350 m2 

 Ograniczenie ilości domów szeregowych w jednym ciągu do min. 4 

 Wprowadzenie wskaźnika intensywności zabudowy równego 0,5 

 Ograniczenie zabudowy budynkami jednolokalowymi 

 Na jednej działce, jeden budynek mieszkalny 

 Wprowadzenie obowiązku zachowania powierzchni biologicznie czynnej 70%  
Podkreślił, że podczas spotkań z Wydziałem UiA, odbyły się negocjacje, do części 
postulatów mieszkańców, gmina się przychyliła. Prosił, aby wziąć pod uwagę, że 
odszkodowania na skutek postulatów Stowarzyszenia, które poniosłaby Gmina 
zostaną rozłożone w czasie na wiele lat. Stawką jest, jakość życia w Bobrowcu. 
Co do nr 2 procedury planu miejscowego, to tereny rolne w Bobrowcu, tak zwane 
„Panatonii”. Wiele firm usługowo przemysłowych, będzie chciało otworzyć usługi, co 
jest nie uniknione. Mieszkańcy proszą, aby zaplanować zieleń izolacyjną tak, aby 
choć trochę osłonić wieś od oddziaływania centrów logistycznych. Jeszcze 
ważniejszą sprawą jest czas, Pan Burmistrz mówił, że rozpoczęcie prac 
planistycznych dla części rolnej, powoduje zawieszenie wydania warunków 
zabudowy dla firmy Panattoni do września.  Plan miejscowy nie został uchwalony, a 
firma Panattoni była zawieszona do września. Stąd pytanie, czy firma Panattoni 
dostanie warunki zabudowy? Jeśli tak to, czego możemy się w nich spodziewać, jeśli 
nie to, co gmina planuje zapisać w planie? – pytał Pan Maciej M. 
Mieszkańcy wiedzą, że wielu radnych jest przychylnymi zgłoszonym postulatom. 
Z dotychczasowych ustaleń z Panem Burmistrzem, kierunki wyznaczone 
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w Bobrowcu będą kontynuowane w zachodnich sołectwach gminy. Mieszkańcy są 
zainteresowani, w jaki sposób zostanie ukształtowany ład przestrzenny i proszą żeby 
jak najszybciej wprowadzić te zmiany dot. procedury planistycznej. 
Radny Wojciech Ołdakowski poparł wypowiedź Pana Macieja M., w kontekście 
udzielenia informacji oraz jakie konsekwencje czekają mieszkańców odnośnie zmian 
planów zagospodarowania przestrzennego tego terenu. 
 
Radna Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego poinformowała, że temat był wielokrotnie poruszany na komisji. 
Zagadnienie zostało przepracowane, wszystkie aspekty omówione, został 
wypracowany konsensus, jeżeli z Państwa strony jest inne odczucie to trzeba do 
tego powrócić, ale na komisji, a nie na sesji.  
 
Piotr Obłoza Przewodniczący Rady poinformował, że oprócz Komisji Ochrony 
Środowiska i Ładu Przestrzennego również Komisja Finansów i Inwestycji będzie 
zajmować się planami przestrzennymi. 
Burmistrz Daniel Putkiewicz dodał, że cieszy się z tego, że Komisja Finansów 
i Inwestycji zajmie się śledzeniem skutków finansowych, spowodowanych zmianami 
planów. Jako przykład, Burmistrz przytoczył wnioski o odszkodowania dla właścicieli 
nieruchomości w Józefosławiu. 
 
Pan Krzysztof M. zadał pytanie odnośnie wysłanego pisma przez Klub Konfederacji 
Piaseczno zaadresowanego do Z-cy Burmistrza Roberta Widza, a na które nie 
otrzymał odpowiedzi.  Pismo dotyczyło możliwości bezpłatnego parkowania dla 
pacjentów przychodni zdrowia przy ulicy Fabrycznej.  
Przewodniczący Rady Piotr Obłoza, poinformował, że na pisemne zapytanie, 
odpowiedź będzie udzielona pisemnie.  
 
8. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 43 sesję o godz. 11:27 
  
 

Przewodniczący 
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